
Protokoll fört vid årsmöte med PRO Sandviken 
den 15 juni 2021. Vid årsmötet deltog ett 20-tal medlemmar.

§ 1. PRO Sandvikens ordförande, Barbro Berglind, öppnade mötet och hälsade de närvaran-
de välkomna.

§2. Ordföranden, Barbro Berglind, tände ett ljus och höll parentation över avlidna medlem-
mar. Monica Jacobsson läste dikten ”Ett annat land” av Bo Setterlind.

§ 3.  Eftersom höstmötet år 2020 ställdes in på grund av pandemin togs några punkter upp, 
vilka skulle ha beslutats vid detta möte. Första punkten gällde vår verksamhetsplan. 
Årsmötet beslutade att godkänna den uppgjorda verksamhetsplanen.

§ 4. Styrelsen har föreslagit att medlemsavgiften för år 2021 ska vara oförändrad och årsmö-
tet beslutade detta.

§ 5.  Det har inte utgått några styrelsearvoden under år 2020 och årsmötet beslutade att det 
samma ska gälla under år 2021.

§ 6. Årsmötet beslutade att godkänna den budget som styrelsen föreslagit för år 2021.

§ 7. Årsmötet godkände att kallelse till detta årsmöte gått ut i enlighet med stadgarna.

§ 8. Årsmötet valde Ingemar Dahlström och Doris Carlsson att justera detta protokoll och att 
även fungera som rösträknare.

§ 9. Årsmötet valde Sylvia Bodin att vara ordförande vid detta årsmöte.

§ 10. Årsmötet utsåg Per Åke Lindgren att vara sekreterare vid årsmötet.

§ 11.  Mötesordföranden, Sylvia Bodin, föredrog PRO Sandvikens verksamhetsberättelse, vil-
ken godkändes av årsmötet.

§ 12. Kassören Gun-Britt Jansson gick igenom årsbokslutet som därefter godkändes av års-
mötet.

§ 13. Mötesordföranden, Sylvia Bodin, läste upp revisorernas berättelse.

§ 14.  Årsmötet beslutade att bevilja PRO Sandvikens styrelse ansvarsfrihet för år 2020.

§ 15. PRO Sandvikens ordförande, Barbro Berglind, läste upp slutordet i verksamhetsberättel-
sen och gjorde vissa kommentarer.

§ 16.  Årsmötet beslutade att överföra årets resultat i ny räkning.



§ 17.  Årsmötet beslutade att utöka antalet ledamöter i styrelsen med två ledamöter och sam-
tidigt minska antalet ersättare till två perrsoner.

§ 18.  Årsmötet valde följande personer att ingå i styrelsen för PRO Sandviken:

  Barbro Berglind   omval till ordförande och ordinarie ledamot på två år
  Gun-Britt Jansson  omval till kassör och ordinarie ledamot på ett år
  Siri Nordquist   omval till ordinarie ledamot på ett år
  Mona Bäckström   omval till ordinarie ledamot på ett år
  Arne Wigren   nyval till ordinarie ledamot på ett år
  Per Åke Lindgren   omval till sekreterare och ordinarie ledamot på två år
  Britt-Marie Linder  omval till ordinarie ledamot på två år
  Kjell Kvarnlöf   nyval till studieorganisatör och ordinarie ledamot på två år
  Hans Frestadius   nyval till ordinarie ledamot på två år
  Mikael Rosén   nyval till ordinarie ledamot på två år
  Monica Jakobsson  kvarstår som ordinarie ledamot under ett år
  Gun Björk   omval till ersättare på ett år
  Rolf Lindkvist   nyval till ersättare på ett åt

§ 19. Årsmötet valde följande personer till revisorer respektive revisorsersättare:

  Elisabet Lindelöf omval till revisor på två år
  Gunilla Vestlund omval till revisorsersättare på ett år
  Lars Holst   kvarstår som revisor under ett år

§ 20. Årsmötet valde följande personer att ingå i valberedningen fram till nästkommande 
årsmöte:

  Lennart Persson
  Åke Söderman
  Margareta Wigren

§ 21. Axel Andersson redogjorde för hur PRO-vetarna kommer att fungera under innevaran-
de år. Starten beräknas ske under augusti månad.

§ 22. Anna-Lena Wannberg redogjorde för sitt arbete inom LPR (Landstingets Pensionärs-
råd).

§ 23. PRO Sandviken ordförande, Barbro Berglind,  informerade bland annat om framtiden 
för Gysinge och folhögskolan där. Hon redogjorde vidare för hur Valhalla kommer att 
drivas under kommande år  och gick även igenom den organisationsutredning som nu 
genomförs av PRO Riks.

§ 24. Doris Carlsson framförde ett tack till styrelsen för PRO Sandviken för de arrangemang  
med bland annat promenader som arrangerats under pandemin.

§ 25. PRO Sandvikens ordförande, Barbro Berglind, avtackade de två styrelseledamöter som 
avgått i samband med detta årsmöte: Roland Olofsson samt Bo Norling. Hon avtackade 



även Anna-Lena Wannberg som varit föreningens valberedare under ett antal år.

§ 26. Årsmötets ordförande, Sylvia Bodin, avslutade årsmötesförhandlingarna och PRO 
Sandvikens ordförande Barbro Berglind tackade de närvarande för visat intresse.

Vid protokollet

 Per Åke Lindgren

      
      Protokollet justeras:

   

   Ingemar Dahlströn                                                  Doris Carlsson


